
 

                                                                           
Besluitenlijst  

 
 

 Raadsvergadering d.d. 24 april 2023 

 Tijdstip 19:30 uur –22:20 uur 

   

 Locatie Gemeentehuis Hof van Twente,  
de Höfte 7, Goor 

   

   
 
 
 
Aanwezig: 
 

CDA R.J. Bijleveld 
Y.T. Nijhof-Sander 
A.H. Mulder 
J.H. van Groningen-Lantink 

A. Zandvoort 
H.L.M. Rikkert 
 
 

VVD J.B. Elbert 
 

M.E.F.J. Overmeer 
E. Scheperman 
 

PvdA H.G.J. Sligman 
O. Bordes 
 

 

Gemeente Belangen M. Bomans 
M. de Wilde - Smale 
B.J. Nijenhuis 
 

J.W. Titshof-Leushuis 
E.J. de Valk 
 

D66 A.G. Rugenbrink 
 

 

SP J.C.H. Kalter 
 

 

In Beweging M.A. Gelen 
M. Hutten 
 

J.F. Stevens 
 

Afwezig 
 

M.H.M. Doeschot-Reuver 
M. Lugtmeier 
 

A.R. de Visser 
F. Rijkens 
 

Voorzitter drs. H.A.M. Nauta-van Moorsel MPM 
 

Ondervoorzitter O. Bordes en mevrouw J.H. van 
Groningen-Lantink 
 

 

Griffier Dhr. A. Venema 
 

 

Besluitenlijst D. ter Horst 
 

 

 
 
 
 
 
 
 
 
 



Agenda- 
punt 

Onderwerp/Besluit Amendementen, toevoegingen of 
wijzigingen 

1. Opening en mededelingen 
De vergadering wordt geopend.  
 

Er zijn meldingen van afwezigheid 
van mevrouw Doeschot (CDA), de 
heer Rijkens (PvdA), mevrouw 
Lugtmeier (VVD) en de heer De 
Visser (D66).  
 

2. Vaststellen agenda 
Besloten wordt de agenda ongewijzigd vast te 
stellen.  
 

 

3. Spreekrecht burgers 
 

 

4. Vaststellen besluitenlijst d.d. 18 april 2023 
Besloten wordt de besluitenlijst d.d. 18 april 
ongewijzigd vast te stellen.  
 

 

5. Ingekomen stukken 
Het advies op de ingekomen stukken wordt 
ongewijzigd vastgesteld.  
 

 

6. Vragenhalfuur gemeenteraad 
 

PvdA: Gebruik maken van 
bestaand adressenbestand 
minimaregeling  
 
CDA: Omgekeerde vlaggen 

7. Actieve informatieplicht/Terugkoppeling 
Gemeenschappelijke Regelingen 
 

 

8. Themanotities Het college zegt toe: 
 Een technisch beraad te zullen 

inlassen voor 9 mei 
 Een korte notitie te zullen 

aanleveren over het duurzaam-
heidsfonds 

 Te bekijken of er een raads-
werkgroep beleidsindicatoren 
gerealiseerd kan worden 

 Dat de communicatie rondom 
het noaberfonds goed moet zijn 

 Dat er gekeken wordt of de 
naschriften in de themanotities 
zelf kunnen worden 
opgenomen zodat er één 
document ontstaat.  
 

Dit punt gaat besluitnemend door 
naar de raadsvergadering van 
9 mei.  
 

Fractie CDA VVD PvdA GB D66 SP IB 

Voor        

Tegen        

 
 
De griffier,    De voorzitter,  
      

 
 
mr. A. Venema   drs. H.A.M. Nauta-van Moorsel MPM 


